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CDA  Westland  heeft  een  lange  geschiedenis  in  het  bestuur  van  de  gemeente  
Westland,    ook  al  voor  we  tot  één  gemeente  fuseerden.  In  die  rol  was  CDA  Westland  
betrokken  bij  de  ontwikkeling  van  de  Westlandse  Zoom,  een  villawijk  tussen  Den  
Haag  en  Westland  voor  kapitaalkrachtige  expats,  en  stond  aan  de  wieg  van    plannen  
voor  uitbreiding  van  het  ABC-terrein,  zoals  aangekondigd  in  de  Omgevingsvisie van de 
gemeente. 

Dinsdag 19 maart was er een hoorzitting over het bestemmingsplan van de voorgenomen 
uitbreiding van het ABC-terrein. Dat plan lag zes weken ter  inzage  en  daarop  kwamen    veel  
reacties  van  omwonenden  en  be-langhebbenden. Op de hoorzitting lichtten zo’n 25 mensen 
hun zienswijze toe.  Hoewel  de  nadruk  van  de  insprekers  lag  op  weerstand  tegen  het  plan,  
leverde  de  hoorzitting  waardevolle  inzichten  op.  Mensen  konden  hun verhaal kwijt en 
voelden zich gehoord in de politieke arena. Ook werd duidelijk waar de meeste onvrede over 
heerst. Alle zienswijzen lezen was een behoorlijke klus. In de hoorzitting stelde het CDA 
aanvullende vragen. De sfeer op 19 maart was goed. Het geluid van de glastuinbouw en agro-
logistiek ontbrak bij de hoorzitting. Iemand riep op tot een ASML-achtige invulling  van  het  
terrein.  Ook  een  interessante  gedachte.  Stuk  voor  stuk  terechte punten die meegenomen 
moeten worden in de afweging bij de besluitvorming. Uitbreiding van ABC-Westland stond al 
decennialang vast, ook in omgevingsplannen. Voortzetting van de plannen betekent ook een 
betrouwbaar  bestuur.  Anderzijds  zijn  de  omstandigheden  anders  dan  bij  de eerste plannen. 
De villawijk lijkt bijna op een VINEX-wijk. En er is nog geen zicht op een goede ontsluiting via de 
Lozerlaan en de A4. 

‘Weloverwogen in het maatschappelijk belang’ 

Het college van Westland Verstandig, VVD Westland en Gemeentebelang Westland is nu aan zet 
om met een collegevoorstel aan de gemeenteraad te  komen,  waarbij  wij  hopen  dat  er  
geluisterd  wordt  naar  de  insprekers  en hun verbeter- maar ook hun pijnpunten. Het CDA heeft 
veel kennis in haar partij en als partij korte lijnen met de provincie en omringende ge-meenten. 
Uitbreiding van het ABC-terrein heeft onze blijvende aandacht, zodat  het  besluit  dat  we  gaan  
nemen,  weloverwogen  zal  zijn  en  in  het  maatschappelijk belang van het Westland. 


